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STRUKTURA PREZENTACE

▪ HLAVNÍ MYŠLENKA OLYMPIJSKÝCH PARKŮ (DNES FESTIVALŮ) – JAK TO CELÉ 
ZAČALO

▪ OD START-UPU K UDRŽITELNÉMU PROJEKTU A DÁL DO ZAHRANIČÍ

▪ JAK FUNGUJÍ SYNERGIE VE FESTIVALECH – PŘÍNOSY PRO ZÚČASTNĚNÉ STRANY –
SPORTOVCI, SVAZY, PARTNEŘI, MĚSTA..

▪ JAK TO DĚLÁME - ORGANIZACE



VIZE – PROČ TO DĚLÁME
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AKTIVACE 
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OD START-UPU K UDRŽITELNÉMU PROJEKTU







UNIKÁTNÍ PLATFORMA PRO SPORTOVNÍ SVAZY



UNIKÁTNÍ PLATFORMA PRO PARTNERY



FANDĚNÍ NAŠIM SPORTOVCŮM



VÝCHOVA K OLYMPIJSKÝM HODNOTÁM



ATRAKTIVNÍ PROJEKT PRO MUNICIPALITY



JAK TO FUNGUJE V SYNERGII



ORGANIZACE
Management



Největší výzvou 

z hlediska 

organizace je 

souběh akce s 

olympijskými 

hrami.



In-house 

projektové 

řízení nebo 

eventová

agentura?



DOBROVOLNÍCI

DOBROVOLNICTVÍ - JEDNA ZE ZÁKLADNÍCH OLYMPIJSKÝCH  HODNOT



ORGANIZACE
Produkce



VÝBĚR SPRÁVNÉ LOKALITY – ZÁKLAD ÚSPĚCHU

AREÁL - DŮLEŽITÁ KRITÉRIA:

• DOSTUPNOST

• SÍTĚ, EE

• MAJITEL AREÁLU

• CLEAN VENUE

• EXISTUJÍCÍ SPORTOVIŠTĚ



PROJEKT – ARCHITEKTONICKÝ NÁVRH



ORGANIZACE 
Sportovní program



SPORTOVNÍ PROGRAM KOPÍRUJE PROGRAM HER

• VOLNÉ SPORTOVÁNÍ

• LEKCE S INSTRUKTOREM

• EXHIBICE REPREZENTACE

• TURNAJE PRO VEŘEJNOST

• PŘÍMĚSTSKÉ TÁBORY

• PROGRAM PRO ŠKOLY



PROJEKT – ARCHITEKTONICKÝ NÁVRH
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KDO ZAJIŠTUJE PREZENTACI SPORTU A PROGRAM NA OF?



PROJEKT – ARCHITEKTONICKÝ NÁVRHDOTAZNÍK NA SVAZY PO OF 2020
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ORGANIZACE
Finance
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OLYMPIJSKÝ FESTIVAL PCHJONGČCHANG 2018
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OLYMPIJSKÝ FESTIVAL TOKIO 2020









DIVERZIFIKACE FINANČNÍCH ZDROJŮ

1. VEŘEJNÉ PROSTŘEDKY – MĚSTO A REGION = POČÁTEČNÍ INVESTICE

2. SOUKROMÝ SEKTOR – SPONZOŘI PROJEKTU

(FINANČNÍ NEBO VĚCNÉ PLNĚNÍ)

= PŘÍSPĚVEK NAD RÁMEC

DLOUHODOBÝCH SMLUV S ČOV

3. DALŠÍ ZDROJE

(VÝNOSY Z PROVOZU, ZAHRANIČÍ, VLASTNÍ ZDROJE)

= DOKRYTÍ PŘÍJMOVÉ ČÁSTI 

ROZPOČTU



MARKETING
„GLOBÁLNÍ AKCE, LOKÁLNÍ AKTIVACE“



PARTNEŘI OLYMIJSKÉHO FESTIVALU TOKIO



JAK TO FUNGUJE V SYNERGII



PROPOJENÍ PARTNERA SE SPORTOVIŠTĚM



VISA JAKO PLATEBNÍ INSTRUMENT - CASHLESS



VÝHODY PRO DRŽITELE KARET VISA



B2B – TEAMBUILDING PRO VISA VIP KLIENTY



JAK TO FUNGUJE V SYNERGII



PROPOJENÍ PARTNERA SE SPORTOVIŠTĚM



COCA-COLA AMBASADOR NA KANÁLECH ČOT



OBSAH PRO KANÁLY COCA-COLA



COCA-COLA JAKO EXKLUZIVNÍ DODAVATEL NÁPOJŮ



MERCHANDISING



PRODEJNY VE FESTIVALECH JSOU 
PRODEJNY S NEJVĚTŠÍM OBRATEM

OLYMPIJSKÁ KOLEKCE ALPINE PRO



OLYMPIJSKÉ VZDĚLÁVÁNÍ
UDRŽITELNOST



VÝCHOVA K OLYMPIJSKÝM HODNOTÁM



VÝCHOVA K OLYMPIJSKÝM HODNOTÁM



VÝCHOVA K OLYMPIJSKÝM HODNOTÁM



UDRŽITELNOST



KOMUNIKACE



KOMUNIKACE - MEDIÁLNÍ PARTNEŘI

TRADIČNÍ MÉDIA

DIGITÁLNÍ MÉDIA



UDRŽITELNOST





FESTIVALOVÝ DENÍK – CELOSTÁTNÍ PŘÍLOHA



VYHODNOCENÍ



Přes 90% návštěvníků souhlasí, že Olympijské festivaly dokáží přenést atmosféru her do daného místa. Brno
je v tomto ohledu ještě spokojenější než Praha.

Festivaly přinášení atmosféru Olympijských her

Q25. Jak se Olympijskému festivalu daří přenést atmosféru olympijských her do vašeho města? 
N=938, všichni respondenti (Praha N=445, Brno N=493)
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60% návštěvníků vnímá hygienická opatření jako důležitá a potřebná, dalších 35% je respektuje jako nutná. 
Negativně je vnímá jen zhruba každý dvacátý návštěvník.

Koronavirová opatření návštěvníci akceptují

Q26. Jak hodnotíte bezpečnostní opatření proti koronaviru uplatňována na Olympijském festivalu?
N=938, všichni respondenti (Praha N=445, Brno N=493)
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Pozitivní náhled na tyto aktivity má vždy v průměru 80% dotázaných, z toho bezvýhradnou podporu 
vyjadřuje zhruba polovina návštěvníků.

Aktivity k udržitelnému rozvoji jsou namístě

Q27. Jak hodnotíte aktivity v rámci Olympijského festivalu směřující k udržitelnému rozvoji?
N=938, všichni respondenti
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Návštěvníkům se Olympijské vzdělávání líbí, případně se k němu staví neutrálně, problém s ním v žádném 
případě nemají. Brno je v této otázce nadšenější než Praha.

Olympijské vzdělávání na festivaly patří

Q28. Jak hodnotíte Olympijské vzdělávání s průvodci Edou a Olou? 
N=938, všichni respondenti (Praha N=445, Brno N=493)
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„Děti dostanou příležitost se o OH dozvědět plno 
zajímavých informací a mají pak lepší představu o 

tom, co vše olympiáda obsahuje.“
(Brno, žena, 18-24 let)

„Chybí větší propacovanost a propagace a také lepší 
zapojení svazů.“

(Praha, žena, 35-44 let)



Na obou místech se líbila prezentace lukostřelby. V Praze pak byla nejlepší bobová dráha, v Brně lezecká 
stěna. Paleta atraktivních sportů byla velmi široká, „své“ si našel každý.

Ze sportů bodovaly lukostřelba, lezení a boby

Q32. Který sport, který jste si mohl(a) vyzkoušet, je pro vás nejatraktivnější? [spontánní odpovědi] 
N=938, všichni respondenti (Praha N=445, Brno N=493)
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Uvedeny sporty s alespoň 3% odpovědí

Žádný sport neumělo vybrat 6%
návštěvníků, naopak 4% dotazáných

uvedlo, že pro ně byly atraktivní 
všechny sporty.
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V Praze a Brně uvedeny sporty s alespoň 5% odpovědí



V Brně se s návštěvníky, kteří by si zde další festival nepřáli, prakticky nepotkáme, v Praze má negativní 
postoj pouze každý dvacátý.

Konání dalšího festivalu má bezvýhradnou podporu

Q35. Přejete si, aby v tomto městě proběhl i zimní Olympijský festival (Peking 2022)?
N=938, všichni respondenti (Praha N=445, Brno N=493)
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MHD si nad dopravou autem udržuje mírnou převahu, a to vyšší v Praze než v Brně. Ostatní druhy dopravy 
jsou spíše doplňkové.

Návštěvníci přijíždějí MHD a auty

Q36. Jak jste se dopravil(a) na Olympijský festival?
N=938, všichni respondenti (Praha N=445, Brno N=493)
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Návštěvníci festivalů umějí solidně odlišit skutečné partnery od „testovacích“. Jediná značka, kterou častěji 
uvádějí chybně, je Škoda s četností asi 20%.

Nejznámější jsou ČT, Prazdroj, T-Mobile a Alpine Pro

Q33. Které značky jsou oficiálními partnery Olympijských festivalů? N=938, všichni respondenti
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ORGANIZACE AKCE V DOBĚ PANDEMIE COVID-19

VEDLE BEZPEČNOSTÍCH OPATŘENÍ I DŮSLEDNÁ HYGIENICKÁ 

OPATŘENÍ – KONTROLA BEZINFEKČNOSTI

NABÍDKA TESTOVÁNÍ – BĚŽNÁ SOUČÁST AKCE

VĚŘIT A NEVZDÁVAT SE - NÁVRAT KE SPORTU, ODOLNOST A 

RESILIENCE VEŘEJNOSTI DŮLEŽITĚJŠÍ NEŽ KDY PŘEDTÍM

NEJISTOTA A VYSOKÁ MÍRA IMPROVIZACE, REAKCE NA STÁLE SE 

MĚNÍCÍ SITUACI



DĚKUJI ZA POZORNOST

cerna@olympic.cz


